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Rapport från styrelsemöte den 6 mars 2019
Vi i styrelsen fortsätter att sammanfatta våra styrelsemöten så att ni både på vår

webbplats och via vår Facebook-grupp kan få lite mer inblick i vad vi jobbar med i

styrelsen. Har du frågor som du vill lyfta till styrelsen är du naturligtvis välkommen att

höra av dig till någon av oss.

• Styrelsen gick igenom röstresultatet Det var 46 Platinakunder som röstade

denna gång men resultatet kommer att presenteras på halvårsträffen i maj.

• 16 maj är årets halvårsträff i Stockholm.

Vi kommer bl.a. att ta upp:

o Teknikspår där vi denna gång bl.a. kommer att diskutera prestanda,

nya standardintegrations-API, uppgraderbarhet mm.

o Vinnova kommer att bl.a. berätta hur de använder hjälptexter i Platina.

o Genomgång av röstningsresultatet för utvecklingsförslagen.

o Information från Formpipe

Så håll utskick efter inbjudan som kommer att skickas ut till er inom kort.

• Nästa styrelsemöte har vi 15 april.

Åsa Kempe

Ordförande i Platinas användarförening


